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PROTOKÓŁ Nr  105/2021 
posiedzenia Zarządu Powiatu Radomskiego 

odbytego w dniu 15 lipca 2021 roku, godz.10.00  
 

 
W posiedzeniu udział wzięli: 
 
1. Waldemar Trelka  - Starosta Radomski 
2. Krzysztof Kozera  - Wicestarosta Radomski  
3. Zbigniew Dziubasik  - Członek Zarządu 
4. Roman Frąk  - Członek Zarządu 
oraz 
Rafał Czajkowski  - Sekretarz Powiatu   
Joanna Wontorska   - Skarbnik Powiatu 
(lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu) 
oraz  
Marcin Genca  - Dyrektor Wydziału Promocji i Rozwoju 
Joanna Chojnacka               - Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych  
                                                  w Radomiu 
Jarosław Daszkiewicz          - Główny Specjalista Biura Inwestycji 
 
    
Zebranych powitał Starosta Radomski Waldemar Trelka i poprosił o przyjęcie nw. porządku 
obrad: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 
 
2. Rozpatrzenie wniosku Nr 46/2021 Wydziału Edukacji w sprawie zmiany załącznika do 

Uchwały Nr 286/XXVII/2021 Rady Powiatu w Radomiu z dnia 29 stycznia 2021 r. w 
sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej 
dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich 
przyznawania. 

 
3. Rozpatrzenie wniosku Nr 47/2021 Wydziału Edukacji w sprawie przeniesienia planu 

wydatków w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym  w kwocie 20.130,00 zł. 
 
4. Rozpatrzenie wniosku Nr 48/2021 Wydziału Edukacji w sprawie zwiększenia planu 

dochodów budżetowych w Starostwie Powiatowym  w Radomiu o kwotę 75 000,- zł, oraz  
zwiększenia planu wydatków o w/w kwotę w Specjalnym Ośrodku Szkolno-
Wychowawczym w Chwałowicach. 

 
5. Rozpatrzenie wniosku  Nr 49/2021 Wydziału Edukacji w sprawie wyrażenia zgody na 

likwidację składników majątku będącego w użytkowaniu Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego w Chwałowicach. 

 
6. Rozpatrzenie wniosku  Nr 50/2021 Wydziału Edukacji w sprawie zatwierdzenia konkursu 

na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół i Placówek w Chwałowicach. 
 
7. Rozpatrzenie wniosku  Nr 51/2021 Wydziału Edukacji w sprawie zatwierdzenia konkursu 

na stanowisko dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Wierzbicy. 
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8. Rozpatrzenie wniosku  Nr 52/2021 Wydziału Edukacji w sprawie powierzenia stanowiska 

dyrektora Zespołu Szkół i Placówek w Chwałowicach. 
 
9. Rozpatrzenie wniosku  Nr 53/2021 Wydziału Edukacji w sprawie powierzenia stanowiska 

dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Wierzbicy. 
 
10. Rozpatrzenie wniosku  Nr 54/2021 Wydziału Edukacji w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż rzepaku pochodzącego ze zbiorów w 2021 roku z działek rolnych będących                          
w użytkowaniu CKZiU w Chwałowicach. 

 
11. Rozpatrzenie wniosku Nr 48/2021 Powiatowego   Centrum   Pomocy   Rodzinie                             

w Radomiu w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie nakładów inwestycyjnych przez 
Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu. 

 
12. Rozpatrzenie wniosku Nr 49/2021 Powiatowego   Centrum   Pomocy   Rodzinie                                   

w Radomiu w   sprawie   wprowadzenia zmian do   Statutu   Powiatowego   Centrum   
Pomocy   Rodzinie w Radomiu. 

 
13. Rozpatrzenie wniosku Nr 50/2021 Powiatowego   Centrum   Pomocy   Rodzinie                             

w Radomiu w   sprawie   uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

 
14. Rozpatrzenie wniosku Nr 51/2021 Powiatowego   Centrum   Pomocy   Rodzinie                               

w Radomiu w   sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zmian w planie wydatków budżetu 
powiatu na 2021 rok w Starostwie Powiatowym. 

 
15. Rozpatrzenie wniosku Nr 18/2021 Sekretarza Powiatu w sprawie przekazania składnika 

majątku ruchomego będącego własnością Powiatu na rzecz Powiatowego Instytutu 
Kultury. 

 
16. Rozpatrzenie wniosku Nr 18/2021 Sekretarza Powiatu w sprawie zwiększenia dochodów 

w Starostwie Powiatowym w Radomiu o 25 000,00 zł.   oraz zwiększenia wydatków w 
Powiatowym Urzędzie Pracy w Radomiu ogółem o w/w kwotę z przeznaczeniem na 
sfinansowanie kosztów obsługi zadania określonego w artykule 15 zze4 z ustawy dnia                   
2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 
przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 
wywołanych nimi sytuacji kryzysowych. 

 
17. Rozpatrzenie wniosku  Nr 42/2021 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

nieodpłatnego przekazania Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Zakładów Opieki 
Zdrowotnej- Szpital w Iłży środków ochrony osobistej w związku 
 z realizacją zadań w zakresie zapobiegania, przeciwdziałania i zwalczania wirusa SARS-
CoV-2 i choroby COVID-19 oraz innych chorób zakaźnych. 

 
18. Rozpatrzenie wniosku  Nr 43/2021 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

nieodpłatnego przekazania Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Pionkach im. Lecha i Marii Kaczyńskich - Pary Prezydenckiej środków 
ochrony osobistej w związku z realizacją zadań w zakresie zapobiegania, 
przeciwdziałania i zwalczania wirusa SARS-CoV-2 i choroby COVID-19 oraz innych 
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chorób zakaźnych. 
 
19. Rozpatrzenie wniosku  Nr 44/2021 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

nieodpłatnego przekazania Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Pionkach im. Lecha i Marii Kaczyńskich Pary Prezydenckiej laptopa wraz 
z oprogramowaniem w związku z realizacją zadań w zakresie zapobiegania, 
przeciwdziałania i zwalczania wirusa SARS-CoV-2 i choroby COVID-19 oraz innych 
chorób zakaźnych. 

 
20. Rozpatrzenie wniosku  Nr 45/2021 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

przyznania nagrody rocznej Dyrektorowi Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 
Opieki Zdrowotnej w Pionkach im. Lecha i Marii Kaczyńskich – Pary Prezydenckiej za 
rok 2020. 

 
21. Rozpatrzenie wniosku  Nr 29/2021 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu                    

w sprawie zwiększenia dochodów budżetu powiatu o kwotę 446.509 zł z jednoczesnym 
zwiększeniem wydatków w PZDP z przeznaczeniem na zadanie inwestycyjne pn.: 
„3527W Antoniówka-Groszowice-Piotrowice-gmina Jedlnia Letnisko”.  

 
22. Rozpatrzenie wniosku Nr 9/2021 Wydziału Budownictwa i Architektury w sprawie 

wyrażenia opinii w przedmiocie wniosku o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację 
inwestycji drogowej dotyczącego „Rozbudowy drogi gminnej nr 350504W Myśliszewice 
– Piotrowice wraz z obiektem mostowym na rzece Pacynce oraz budową oświetlenia”. 

 
23. Rozpatrzenie wniosku Nr 10/2021 Wydziału Budownictwa i Architektury w sprawie 

wyrażenia opinii w przedmiocie wniosku o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację 
inwestycji drogowej dotyczącego „Rozbudowy drogi powiatowej nr 3550W Iłża – 
Rybiczyzna - Grabowiec”. 

 
24. Rozpatrzenie wniosku Nr 11/2021 Wydziału Budownictwa i Architektury w sprawie 

wyrażenia opinii w przedmiocie wniosku o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację 
inwestycji drogowej dotyczącego „Rozbudowy drogi gminnej Bujak – Dzierzkówek 
Stary”. 

 
25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu Radomskiego w sprawie ustalenia planu finansowego 

dla wydzielonego rachunku dochodów pochodzących ze środków Funduszu 
Przeciwdziałania COVID-19. 
 

26. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu Radomskiego w sprawie zmian w planie wydatków 
budżetu powiatu na 2021 rok. 

 
27. Rozpatrzenie wniosku Nr 19/2021 Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie 

zwiększenia wydatków w Starostwie Powiatowym w Radomiu o kwotę 150 000 zł                         
z przeznaczeniem na wykonanie ekspertyzy w ramach przeprowadzonego 
kompleksowego audytu energetycznego wraz z dokumentacją projektową 10 budynków 
stanowiących zasób nieruchomości Powiatu Radomskiego. 

 
28. Rozpatrzenie wniosku Nr 20/2021 Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie dotychczasowemu użytkownikowi aparatu telefonicznego. 
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29. Sprawy różne: 
- decyzja Starosty Radomskiego znak: GKN-II.683.163.2020.S.Dz. wydana  po zakończeniu 
przeprowadzonego postępowania dowodowego wszczętego z urzędu w sprawie ustalenia i 
wypłaty odszkodowania za nieruchomość położoną w gminie Wolanów, obręb Wacławów 
obręb Wacławów oznaczona po podziale jako działka ew. Nr 209/1 o pow. 0,0041 ha., 
- decyzja Starosty Radomskiego znak: GKN-II.683.146.2020.S.Dz. wydana  po zakończeniu 
przeprowadzonego postępowania dowodowego wszczętego z urzędu w sprawie ustalenia                       
i wypłaty odszkodowania za nieruchomość położoną w gminie Wolanów, obręb Wacławów 
obręb Wacławów oznaczona po podziale jako działka ew. Nr 91/1 o pow. 0,0048 ha.,251/1                    
o pow. 0,0041 ha, 272/1 o pow. 0,0051 ha, 273/1 o pow. 0,0002ha., 
- pismo znak GKN-II.683.(83,84).2021.JL dotyczące postępowania w sprawie ustalenia 
wysokości należnego właścicielom odszkodowania za grunt położony w miejscowości 
Dzierzkówek Stary, gmina Skaryszew przejęty na potrzeby realizacji inwestycji pn. rozbudowa 
drogi powiatowej Gaj- Tomaszów, 
- decyzja Starosty Radomskiego Nr 1422.2021 w sprawie zatwierdzenia projektu budowy                        
i udzielenia pozwolenia na budowę  oraz pozwolenia na rozbiórkę  dla PCPR W Radomiu., 
- zawiadomienie o wszczęciu postępowania administracyjnego w sprawie pozwolenia na 
budowę budynku Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego. 
 
Ww. porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad – rozpatrzenie wniosku Nr 46/2021 
Wydziału Edukacji w sprawie zmiany załącznika do Uchwały Nr 286/XXVII/2021 Rady 
Powiatu w Radomiu z dnia 29 stycznia 2021 r. w sprawie określenia rodzajów świadczeń 
przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki 
zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich przyznawania. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że wniosek dotyczy zmiany do 
załącznika uchwały Nr 286/XXVII/2021 Rady Powiatu w Radomiu z dnia 29 stycznia 2021r. 
w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 
nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich przyznawania.  
Wprowadza się zapis mówiący, iż złożone przez nauczycieli wnioski będą rozpatrywane dwa 
razy do roku w terminach do dnia 31 maja oraz do dnia 31 października. W szczególnie 
uzasadnionych przypadkach wniosek może być rozpatrzony w innym terminie. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. Zarząd Powiatu przyjął projekt uchwały Rady Powiatu                        
w sprawie zmiany załącznika do Uchwały Nr 286/XXVII/2021 Rady Powiatu w Radomiu 
z dnia 29 stycznia 2021 r. w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych                        
w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz 
warunków i sposobu ich przyznawania. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad – rozpatrzenie wniosku Nr 47/2021 
Wydziału Edukacji w sprawie przeniesienia planu wydatków w Specjalnym Ośrodku Szkolno-
Wychowawczym  w kwocie 20.130,00 zł. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że wniosek dotyczy przeniesienia 
planu wydatków między działami w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w łącznej 
kwocie 20.130 zł, w tym 6.130 zł. na wyposażenie stołówki szkolnej, oraz 14.000 zł. na remont 
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stołówki szkolnej jako zabezpieczenie wkładu własnego rządowego programu „Posiłek                          
w szkole i w domu”. W związku z otrzymaniem dotacji w rozdziale 80148 konieczne jest 
zabezpieczenie wkładu własnego w tym rozdziale dlatego proponuje się  przeniesienie planu 
wydatków z rozdziału 85403.  
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. Zarząd Powiatu ww. wniosek rozpatrzył pozytywnie. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad – rozpatrzenie wniosku Nr 48/2021 
Wydziału Edukacji w sprawie zwiększenia planu dochodów budżetowych w Starostwie 
Powiatowym  w Radomiu o kwotę 75 000,- zł, oraz  zwiększenia planu wydatków o w/w kwotę 
w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Chwałowicach. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że wniosek dotyczy zwiększenia planu 
dochodów budżetowych w Starostwie Powiatowym w o kwotę 75.000 zł, oraz zwiększenia 
planu wydatków o ww. kwotę w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym                                        
w Chwałowicach z przeznaczeniem na dofinansowanie wyposażenia w pomoce dydaktyczne 
niezbędne do realizacji podstawy programowej z przedmiotów przyrodniczych w publicznych 
szkołach podstawowych. Środki pochodzą z rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej 
państwa. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. Zarząd Powiatu ww. wniosek rozpatrzył pozytywnie. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad – rozpatrzenie wniosku  Nr 49/2021 
Wydziału Edukacji w sprawie wyrażenia zgody na likwidację składników majątku będącego 
w użytkowaniu Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Chwałowicach. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że wniosek dotyczy wyrażenia zgody 
na likwidację składników majątku będącego w użytkowaniu Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego w Chwałowicach. Powołana przez dyrektora Centrum komisja 
likwidacyjna dokonała oceny przydatności składników majątkowych. Do likwidacji 
przeznaczono sprzęt elektroniczny i elektryczny, oraz wyposażenie sal lekcyjnych i innych 
pomieszczeń szkolnych. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 593/2021 w sprawie wyrażenia zgody na 
likwidację składników majątku będącego w użytkowaniu Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego w Chwałowicach. Stanowi ona załącznik Nr 2 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad – rozpatrzenie wniosku  Nr 50/2021 
Wydziału Edukacji w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu 
Szkół i Placówek w Chwałowicach. 
 
Starosta  Radomski  Waldemar  Trelka  poinformował,  że  wniosek  dotyczy  zatwierdzenia  
konkursu  na  stanowisko  dyrektora  Zespołu  Szkół   i  Placówek   w   Chwałowicach.  Komisja  
konkursowa wyłoniła  kandydata na dyrektora Panią Ewę Mąkosę.   
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 594/2021 w sprawie zatwierdzenia 
konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół i Placówek w Chwałowicach. Stanowi 
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ona załącznik Nr 3 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad – rozpatrzenie wniosku  Nr 51/2021 
Wydziału Edukacji w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora 
Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Wierzbicy. 
 
Starosta  Radomski  Waldemar  Trelka  poinformował,   że  Komisja  konkursowa  wyłoniła  
kandydata na stanowisko dyrektora Młodzieżowego Ośrodka  Wychowawczego  w  Wierzbicy  
Panią Agnieszkę Ankurowską.  

 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 595/2021 w sprawie zatwierdzenia 
konkursu na stanowisko dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego                                   
w Wierzbicy. Stanowi ona załącznik Nr 4 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad – rozpatrzenie wniosku  Nr 52/2021 
Wydziału Edukacji w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu Szkół i Placówek               
w Chwałowicach. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 596/2021 w sprawie powierzenia 
stanowiska dyrektora Zespołu Szkół i Placówek w Chwałowicach. Stanowi ona załącznik 
Nr 5 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 9 porządku obrad – rozpatrzenie wniosku  Nr 53/2021 
Wydziału Edukacji w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Młodzieżowego Ośrodka 
Wychowawczego w Wierzbicy. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 597/2021 w sprawie powierzenia 
stanowiska dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Wierzbicy. Stanowi 
ona załącznik Nr 6 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 10 porządku obrad – rozpatrzenie wniosku  Nr 54/2021 
Wydziału Edukacji w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż rzepaku pochodzącego ze zbiorów 
w 2021 roku z działek rolnych będących w użytkowaniu CKZiU w Chwałowicach. 
 
Starosta  Radomski  Waldemar  Trelka  poinformował,  że  wniosek dotyczy wyrażenia 
zgody na sprzedaż 30 ton rzepaku pochodzącego ze zbiorów w 2021 r. z działek rolnych 
będących w użytkowaniu Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego                                              
w Chwałowicach. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 598/2021 w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż mienia ruchomego. Stanowi ona załącznik Nr 7 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 11 porządku obrad – rozpatrzenie wniosku Nr 48/2021 
Powiatowego   Centrum   Pomocy   Rodzinie w Radomiu w sprawie wyrażenia zgody na 
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przekazanie nakładów inwestycyjnych przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w 
Radomiu. 
 
Starosta  Radomski  Waldemar  Trelka  poinformował,  że  wniosek dotyczy wyrażenia 
zgody na przekazanie przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu do Starostwa 
Powiatowego w Radomiu nakładów inwestycyjnych dotyczących realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Budowa Powiatowego Centrum Opiekuńczo - Mieszkalnego 
w Krzyżanowicach” o wartości 68 418,11 zł; oraz wyrażenia zgody na przekazanie 
dokumentacji projektowej dot. w/w zadania na podstawie protokołu zdawczo – odbiorczego. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 599/2021 w sprawie wyrażenia zgody na 
przekazanie nakładów inwestycyjnych przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w 
Radomiu. Stanowi ona załącznik Nr 8 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 12 porządku obrad – rozpatrzenie wniosku Nr 49/2021 
Powiatowego   Centrum   Pomocy   Rodzinie w Radomiu w   sprawie   wprowadzenia zmian 
do   Statutu   Powiatowego   Centrum   Pomocy   Rodzinie w Radomiu. 
 
Starosta  Radomski  Waldemar  Trelka  poinformował,  że  w związku z modyfikacją 
Regulaminu Organizacyjnego  Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 
uzasadnionego przede wszystkim koniecznością dostosowania Statutu do zmian ustawowych 
oraz zastosowaniem aktualnych aktów prawnych w zadaniach poszczególnych komórek 
organizacyjnych  a także zgodnie z ustawą o pracownikach samorządowych określającą 
charakter czynności wykonywanych przez Dyrektora wobec pracowników jednostki zachodzi 
potrzeba wprowadzenia stosownych zmian w statucie.  
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. Zarząd Powiatu przyjął projekt uchwały Rady Powiatu                        
w wprowadzenia zmian do   Statutu   Powiatowego   Centrum   Pomocy   Rodzinie                             
w Radomiu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 13 porządku obrad – rozpatrzenie wniosku Nr 50/2021 
Powiatowego   Centrum   Pomocy   Rodzinie w Radomiu w   sprawie   uchwalenia Regulaminu 
Organizacyjnego Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 600/2021 w sprawie uchwalenia 
Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu. 
Stanowi ona załącznik Nr 9 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 14 porządku obrad – rozpatrzenie wniosku Nr 51/2021 
Powiatowego   Centrum   Pomocy   Rodzinie w Radomiu w   sprawie wyrażenia zgody na 
dokonanie zmian w planie wydatków budżetu powiatu na 2021 rok w Starostwie Powiatowym. 
 
Starosta  Radomski  Waldemar  Trelka  poinformował,  że wniosek dotyczy wyrażenia 
zgody na przeniesienie wydatków z powiatu szydłowieckiego  w kwocie 1.407 zł  do Gminy 
Miasta Radomia na  dofinansowanie kosztów uczestnictwa mieszkańców powiatu radomskiego 
w  Warsztatach Terapii Zajęciowej w Radomiu w części nieobjętej dofinansowaniem 
ze środków PFRON. 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. Zarząd Powiatu ww. wniosek rozpatrzył pozytywnie. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 15 porządku obrad – rozpatrzenie wniosku Nr 18/2021 
Sekretarza Powiatu w sprawie przekazania składnika majątku ruchomego będącego 
własnością Powiatu na rzecz Powiatowego Instytutu Kultury. 
 
Sekretarz Powiatu Rafał Czajkowski poinformował, że wniosek dotyczy nieodpłatnego 
przekazania zestawu komputerowego ze Starostwa Powiatowego w Radomiu do Powiatowego 
Instytutu Kultury w Iłży, jako pomoc w realizacji zadań statutowych PIK.  
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 601/2021 w sprawie przekazania składnika 
majątku ruchomego będącego własnością Powiatu na rzecz Powiatowego Instytutu 
Kultury. Stanowi ona załącznik Nr 10 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 16 porządku obrad – rozpatrzenie wniosku Nr 18/2021 
Sekretarza Powiatu w sprawie zwiększenia dochodów w Starostwie Powiatowym w Radomiu 
o 25 000,00 zł.   oraz zwiększenia wydatków w Powiatowym Urzędzie Pracy w Radomiu 
ogółem o w/w kwotę z przeznaczeniem na sfinansowanie kosztów obsługi zadania 
określonego w artykule 15 zze4 z ustawy dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach 
związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób 
zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych. 
 
Sekretarz Powiatu Rafał Czajkowski poinformował, że wniosek dotyczy zwiększenia 
dochodów w Starostwie Powiatowym w Radomiu o 25.000 zł.   oraz zwiększenia wydatków                     
w Powiatowym Urzędzie Pracy w Radomiu o ww. kwotę z przeznaczeniem na sfinansowanie 
kosztów obsługi zadania określonego w artykule15 zze4 ustawy z dnia 2 marca2020 r.                               
o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 
COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. Zarząd Powiatu ww. wniosek rozpatrzył pozytywnie. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 17 porządku obrad – rozpatrzenie wniosku  Nr 42/2021 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie nieodpłatnego przekazania 
Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Zakładów Opieki Zdrowotnej- Szpital w Iłży 
środków ochrony osobistej w związku z realizacją zadań w zakresie zapobiegania, 
przeciwdziałania i zwalczania wirusa SARS-CoV-2 i choroby COVID-19 oraz innych chorób 
zakaźnych. 
 
Wicestarosta Krzysztof Kozera poinformował, że w związku z dynamiczną sytuacją 
związaną z pandemią choroby COVID 19, spowodowaną wirusem SARS-CoV-2, oraz z 
koniecznością hospitalizacji pacjentów ze stwierdzonym wynikiem dodatnim COVID 19, 
nastąpiło zwiększone zużycie środków ochrony osobistej. Dyrektor Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej – Szpital w Iłży zwróciła się z prośbą o 
sfinansowanie zakupu środków ochrony osobistej tj. masek  ochronnych FFP3. W związku z 
tym z przyznanej dotacji zostały zakupione środki ochrony osobistej w postaci 2000 sztuk 
masek ochronnych FFP3 za łączną kwotę  6.027 zł. 
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Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 602/2021 w sprawie nieodpłatnego 
przekazania Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Zakładów Opieki Zdrowotnej- 
Szpital w Iłży środków ochrony osobistej w związku z realizacją zadań w zakresie 
zapobiegania, przeciwdziałania i zwalczania wirusa SARS-CoV-2 i choroby COVID-19 
oraz innych chorób zakaźnych. Stanowi ona załącznik Nr 11 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 18 porządku obrad – rozpatrzenie wniosku  Nr 43/2021 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie nieodpłatnego przekazania 
Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach im. Lecha 
i Marii Kaczyńskich - Pary Prezydenckiej środków ochrony osobistej w związku z realizacją 
zadań w zakresie zapobiegania, przeciwdziałania i zwalczania wirusa SARS-CoV-2 i choroby 
COVID-19 oraz innych chorób zakaźnych. 
 
Wicestarosta Krzysztof Kozera poinformował, że identyczna sytuacja jest w Samodzielnym 
Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach im. Lecha i Marii Kaczyńskich 
- Pary Prezydenckiej. Tu również przekazuje się 2000 sztuk masek ochronnych FFP3 za łączną 
kwotę  6 027,-zł. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 603/2021 w sprawie nieodpłatnego 
przekazania Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Zakładów Opieki Zdrowotnej w 
Pionkach im. Lecha i Marii Kaczyńskich - Pary Prezydenckiej środków ochrony osobistej 
w związku z realizacją zadań w zakresie zapobiegania, przeciwdziałania i zwalczania 
wirusa SARS-CoV-2 i choroby COVID-19 oraz innych chorób zakaźnych. Stanowi ona 
załącznik Nr 12 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 19 porządku obrad – rozpatrzenie wniosku  Nr 44/2021 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie nieodpłatnego przekazania 
Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach im. Lecha 
i Marii Kaczyńskich Pary Prezydenckiej laptopa wraz z oprogramowaniem w związku z 
realizacją zadań w zakresie zapobiegania, przeciwdziałania i zwalczania wirusa SARS-CoV-
2 i choroby COVID-19 oraz innych chorób zakaźnych. 
 
Wicestarosta Krzysztof Kozera poinformował, że przekazuje się Samodzielnemu 
Publicznemu Zespołowi Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach im. Lecha i Marii 
Kaczyńskich - Pary Prezydenckiej laptop wraz z oprogramowaniem w celu zapewnienia 
wsparcia organizacyjno-technicznego Punktu Szczepień Powszechnych przy szpitalu, 
utworzonego do realizacji Narodowego Programu Szczepień Ochronnych przeciwko wirusowi 
SARS-CoV-2. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 604/2021 w sprawie nieodpłatnego 
przekazania Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Zakładów Opieki Zdrowotnej w 
Pionkach im. Lecha i Marii Kaczyńskich Pary Prezydenckiej laptopa wraz z 
oprogramowaniem w związku z realizacją zadań w zakresie zapobiegania, 
przeciwdziałania i zwalczania wirusa SARS-CoV-2 i choroby COVID-19 oraz innych 
chorób zakaźnych. Stanowi ona załącznik Nr 13 do protokołu. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 20 porządku obrad – rozpatrzenie wniosku  Nr 45/2021 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie przyznania nagrody rocznej Dyrektorowi 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach im. Lecha i 
Marii Kaczyńskich – Pary Prezydenckiej za rok 2020. 
 
Wicestarosta Krzysztof Kozera poinformował, że wniosek dotyczy przyznania nagrody 
rocznej za rok 2020 Dyrektorowi Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Pionkach im. Lecha i Marii Kaczyńskich – Pary Prezydenckiej. Taką nagrodę 
Zarząd może przyznać na wniosek Rady Społecznej. Taki wniosek wpłynął, zawiera szerokie 
uzasadnienie które wskazuje, iż są  przesłanki dotyczące przyznania dyrektorowi nagrody 
rocznej. Proponuje się przyznać nagrodę w wysokości dwukrotnego przeciętnego miesięcznego 
wynagrodzenia za rok 2020 tj. w kwocie 30.000 zł. 
Poinformował, że jest to pierwsza nagroda dla pani Dyrektor. Za rok ubiegły nie otrzymała 
nagrody, gdyż nie przepracowała całego roku.  
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 605/2021 w sprawie przyznania nagrody 
rocznej Dyrektorowi Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 
w Pionkach im. Lecha i Marii Kaczyńskich – Pary Prezydenckiej za rok 2020. Stanowi ona 
załącznik Nr 14 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 21 porządku obrad – rozpatrzenie wniosku  Nr 29/2021 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie zwiększenia dochodów 
budżetu powiatu o kwotę 446.509 zł z jednoczesnym zwiększeniem wydatków w PZDP                              
z przeznaczeniem na zadanie inwestycyjne pn.: „3527W Antoniówka-Groszowice-Piotrowice-
gmina Jedlnia Letnisko”.  
 
Starosta  Radomski  Waldemar  Trelka  poinformował,  że wniosek dotyczy zwiększenia 
dochodów i wydatków budżetu o kwotę 446.509 zł z przeznaczeniem na zadanie inwestycyjne 
pn.: „3527W Antoniówka-Groszowice-Piotrowice-gmina Jedlnia Letnisko”. Środki pochodzą 
z budżetu Gminy Jedlnia Letnisko i stanowią  35% wkładu własnego powiatu. Wartość zadania 
po przetargu wynosi 1.275.740,06 zł. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. Zarząd Powiatu ww. wniosek rozpatrzył pozytywnie. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 22 porządku obrad – rozpatrzenie wniosku Nr 9/2021 
Wydziału Budownictwa i Architektury w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie wniosku o 
wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dotyczącego „Rozbudowy 
drogi gminnej nr 350504W Myśliszewice – Piotrowice wraz z obiektem mostowym na rzece 
Pacynce oraz budową oświetlenia”. 
 
Wicestarosta Krzysztof Kozera poinformował, że kolejne trzy wnioski dotyczą wydania 
przez Zarząd Powiatu opinii, niezbędnych do wydania decyzji o zezwoleniu na realizację 
inwestycji drogowych, w dwóch przypadkach inwestycji na drogach gminnych i w jednym na 
drodze powiatowej. Zespół powołany przez Starostę opiniuje, czy te inwestycje są zgodne                       
z planami zagospodarowania przestrzennego, czy nie kolidują z zadaniami samorządu 
powiatowego. We wszystkich trzech przypadkach opinia Zespołu jest pozytywna.  
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 606/2021 w sprawie wyrażenia opinii w 
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przedmiocie wniosku o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej 
dotyczącego „Rozbudowy drogi gminnej nr 350504W Myśliszewice – Piotrowice wraz z 
obiektem mostowym na rzece Pacynce oraz budową oświetlenia”. Stanowi ona załącznik 
Nr 15 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 23 porządku obrad – rozpatrzenie wniosku Nr 10/2021 
Wydziału Budownictwa i Architektury w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie wniosku o 
wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dotyczącego „Rozbudowy 
drogi powiatowej nr 3550W Iłża – Rybiczyzna - Grabowiec”. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 607/2021 w sprawie wyrażenia opinii w 
przedmiocie wniosku o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej 
dotyczącego „Rozbudowy drogi powiatowej nr 3550W Iłża – Rybiczyzna - Grabowiec”. 
Stanowi ona załącznik Nr 16 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 24 porządku obrad – rozpatrzenie wniosku Nr 11/2021 
Wydziału Budownictwa i Architektury w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie wniosku o 
wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dotyczącego „Rozbudowy 
drogi gminnej Bujak – Dzierzkówek Stary”. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 608/2021 w sprawie wyrażenia opinii w 
przedmiocie wniosku o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej 
dotyczącego „Rozbudowy drogi gminnej Bujak – Dzierzkówek Stary”. Stanowi ona 
załącznik Nr 17 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 25 porządku obrad – podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 
Radomskiego w sprawie ustalenia planu finansowego dla wydzielonego rachunku dochodów 
pochodzących ze środków Funduszu Przeciwdziałania COVID-19. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że przygotowany projekt uchwały 
dotyczy ustalenia planu finansowego dla  wydzielonego  rachunku  dochodów pochodzących 
ze środków Funduszu Przeciwdziałania COVID – 19, z przeznaczeniem na zapewnienie 
wsparcia organizacyjnego, technicznego lub organizacyjno-technicznego związanego                               
z tworzeniem punktu szczepień powszechnych. Środki w kwocie 5 tys. zł przeznaczone zostaną 
na zakup laptopa wraz z oprogramowaniem na potrzeby punktu szczepień powszechnych przy 
SPZZOZ w Pionkach w 2021 roku.  
Zgodnie z przepisami dysponowanie środkami odbywa się na podstawie opracowanego przez 
Zarząd Powiatu planu finansowego, dlatego też konieczne jest podjęcie uchwały. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 609/2021 w sprawie ustalenia planu 
finansowego dla wydzielonego rachunku dochodów pochodzących ze środków Funduszu 
Przeciwdziałania COVID-19. Stanowi ona załącznik Nr 18 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 26 porządku obrad – podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 
Radomskiego w sprawie zmian w planie wydatków budżetu powiatu na 2021 rok. 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że przygotowany projekt uchwały 
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zawiera następujące zmiany: 
- w dziale 700 – gospodarka mieszkaniowa, rozdziale 70005 – gospodarka gruntami                                    
i nieruchomościami przenosi się wydatki między paragrafami z §4610 – koszty postępowania 
sądowego i prokuratorskiego w kwocie 7.000 złotych na §4300 – zakup usług pozostałych,                     
z przeznaczeniem na opłatę za sporządzenie aktu notarialnego dotyczącego umowy 
przeniesienia prawa własności nieruchomości zabudowanej położonej w Iłży do Powiatowego 
Instytutu Kultury w Iłży. 
- w dziale 801 – oświata i wychowanie, rozdziale 80115 – technika, §4260 – zakup energii 
zwiększa się wydatki budżetu powiatu na 2021 rok o kwotę 55.000 złotych, z przeznaczeniem 
na sfinansowanie opłat za gaz, wodę i energię elektryczną w CKZiU w Pionkach, gdzie 
potrzeby okazały się wyższe niż wstępnie planowano. Powyższe wydatki sfinansowane zostaną 
z rezerwy ogólnej (dział 758, rozdział 75818, §4810). 
 Ponadto w ww. dziale, rozdziale 80195 – pozostała działalność przenosi się wydatki 
budżetu powiatu na 2021 rok w kwocie 1.214,72 złotych, w tym z: §3262 – inne formy pomocy 
dla uczniów w kwocie 1,55 złotych, §4422 – podróże służbowe zagraniczne w kwocie 513,38 
złotych, §4431 – różne opłaty i składki w kwocie 15,33 złotych i §4432 w kwocie 684,46 złote 
na: §4301 – zakup usług pozostałych w kwocie 15,33 złotych i §4302 w kwocie 1.199,39 
złotych, z przeznaczeniem na sfinansowanie usług dotyczących upowszechniania informacji                    
o praktykach poprzez organizowanie spotkań, drukowanie broszur. 
- w dziale 852 – pomoc społeczna, rozdziale 85202 – domy pomocy społecznej, §4010 – 
wynagrodzenia osobowe pracowników zwiększa się wydatki budżetu powiatu o kwotę 72.288 
złotych, z przeznaczeniem na wypłatę odpraw emerytalnych dla trzech pracowników DPS                      
w Krzyżanowicach. Powyższe wydatki sfinansowane zostaną z rezerwy celowej na odprawy 
emerytalne (dział 758, rozdział 75818, §4810).  
 Ponadto w w/w dziale, rozdziale 85218 – powiatowe centra pomocy rodzinie przenosi 
się wydatki budżetu powiatu na 2021 rok między paragrafami, tj. oszczędności w §4140 w 
kwocie 2.200 złotych na §4300 – zakup usług pozostałych, z przeznaczeniem na sfinansowanie 
wykonania tablicy informacyjnej, która umieszczona zostanie w budynku Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie. 
- w dziale 853 – pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, rozdziale 85333 – powiatowe 
urzędy pracy przenosi się wydatki między paragrafami, tj. oszczędności w §§4110 i 4120 i 4410 
w łącznej kwocie 10.640 złotych na §4270 – zakup usług remontowych, z przeznaczeniem na 
remont pomieszczenia archiwum w budynku Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu  
w celu podpisania umowy z wykonawcą, gdzie najkorzystniejsza oferta okazała się wyższa niż 
zabezpieczone dotychczas środki. 
- w dziale 854 – edukacyjna opieka wychowawcza, rozdziale 85410 – internaty i bursy szkolne, 
§4260 – zakup energii zwiększa się wydatki budżetu powiatu na 2021 rok o kwotę 25.000 
złotych, z przeznaczeniem na sfinansowanie opłat za gaz, wodę i energię elektryczną w CKZiU 
w Pionkach, gdzie potrzeby okazały się wyższe niż wstępnie planowano. Powyższe wydatki 
sfinansowane zostaną z rezerwy ogólnej (dział 758, rozdział 75818, §4810). 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 610/2021 w sprawie zmian w planie 
wydatków budżetu powiatu na 2021 rok. Stanowi ona załącznik Nr 19 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 27 porządku obrad – rozpatrzenie wniosku Nr 19/2021 
Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie zwiększenia wydatków w Starostwie Powiatowym 
w Radomiu o kwotę 150 000 zł z przeznaczeniem na wykonanie ekspertyzy w ramach 
przeprowadzonego kompleksowego audytu energetycznego wraz z dokumentacją projektową 
10 budynków stanowiących zasób nieruchomości Powiatu Radomskiego. 
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Sekretarz Powiatu Rafał Czajkowski poinformował, że wniosek dotyczy zwiększenia 
wydatków o kwotę 150 tys. zł z przeznaczeniem na zadanie inwestycyjne pn. „wykonanie 
kompleksowego audytu energetycznego wraz z dokumentacją projektową 9 budynków”.  
Na podstawie przeprowadzonego audytu energetycznego zostanie sporządzona dokumentacja 
projektowo wykonawcza składająca się z dokumentacji projektowej, specyfikacji technicznej 
wykonania i odbioru robót oraz kosztorysie inwestorskim, jeśli przedmiotem zamówienia 
będzie wykonanie robót budowlanych.  
 
Zarząd Powiatu ww. wniosek rozpatrzył pozytywnie. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 28 porządku obrad – rozpatrzenie wniosku Nr 20/2021 
Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie wyrażenia zgody na zbycie dotychczasowemu 
użytkownikowi aparatu telefonicznego. 
 
Sekretarz Powiatu Rafał Czajkowski poinformował, że Pan Andrzej Kozieł obecny 
użytkownik komórkowego aparatu telefonicznego zaewidencjonowanego na stanie Starostwa 
Powiatowego  w Radomiu, zwrócił się z prośbą o przekazanie mu za odpłatnością 
przedmiotowego telefonu wraz z numerem. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 611/2021 w sprawie wyrażenia zgody na 
zbycie dotychczasowemu użytkownikowi aparatu telefonicznego. Stanowi ona załącznik Nr 
20 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 29 porządku obrad – sprawy różne. 
 
Dyrektor PZDP w Radomiu Joanna Chojnacka poinformowała, że otrzymała informację iż  
z ośmiu wniosków które zostały złożone o dofinansowanie na poprawę bezpieczeństwa na 
przejściach  dla pieszych, pięć zostało pozytywnie zweryfikowanych. Lista rankingowa poszła 
do zatwierdzenia do premiera i zapewne w najbliższym terminie informację o wysokości 
przyznanych kwot otrzyma. Poinformowała, że otrzymali dofinansowanie do poprawy 
bezpieczeństwa w Iłży na Jasieniec Iłżecki Górny w rejonie szkoły, w Jastrzębi na drodze 
Brzóza-Radom, w Jedlni Letnisko w Słupicy w rejonie szkoły, w Kowali – rozbudowa 
skrzyżowania trzech dróg powiatowych i w Pionkach – poprawa bezpieczeństwa na Al. Jana 
Pawła II w rejonie skrzyżowania z drogą gminną. Te pięć zadań zostało pozytywnie 
ocenionych. 

Odnośnie inwestycji strategicznych  poinformowała, że nabór został ogłoszony na 
początku lipca, termin składania wniosków mija 30 lipca, a zatem pozostaje miesiąc żeby 
zdecydować jakie zadania zostaną zgłoszone do tego programu.  
Stwierdziła, że jako jednostka w priorytecie pierwszym mogą złożyć bez ograniczonego limitu 
finansowego nieograniczoną liczbę zadań, ale trzeba mieć świadomość, że po otrzymaniu 
promesy w przeciągu pół roku muszą ogłosić przetarg. Będzie to jeden przetarg, który może 
składać się z części, czyli jeżeli wprowadzą do wniosku pięć zadań to będzie jeden przetarg 
który będzie obejmował pięć oddzielnych części, zadań. Oczywiście jest dużo wątpliwości. 

Poinformowała, że jest 13 zadań na które zostały zlecone dokumentacje projektowe. 
One w sumie obejmują zakres 60,5 km. Wartość szacunkowa zadań jest w granicach od 140 do 
180 mln. zł.  To są pełne dokumentacje, które będą realizowane wraz z budową chodników, 
kanalizacji deszczowych, w niektórych zadaniach ze ścieżkami rowerowymi, powstają ronda, 
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powstają zbiorniki wodne  które będą zbierać wodę z pasa drogowego i terenów przyległych. 
Poinformowała, że teoretycznie większość tych projektów  kończy się we 
wrześniu/październiku/listopadzie br, czyli licząc od otrzymania promesy do momentu 
ogłoszenia przetargu jest 6 miesięcy, teoretycznie jest to termin w którym zadania mogą być 
przygotowane do realizacji. Jednak jest jeden problem, że przed ogłoszeniem przetargu  trzeba 
mieć decyzje ZRID-owskie, a na nie czeka się co najmniej trzy miesiące, oraz pozwolenia 
wodno-prawne których wydawanie trwa blisko osiem miesięcy/rok. Oczywiście będą 
rozmawiać z „Wodami Polskimi” żeby te decyzje były jak najszybciej wydawane.  
Następnie przedstawiła zadania brane pod uwagę do Programu Inwestycji Strategicznych.  

1) gm. Przytyk – rozbudowa drogi Przytyk -Kożuchów na odcinku 5,8 km. Projekt już jest 
przygotowany, są zakończone konsultacje, decyzja środowiskowa jest z 2 lutego, 
projektant wystąpił o pozwolenie wodno-prawne także w lutym br.  
Do chwili obecnej nie ma pozwolenia wodno-prawnego, ale dokumentacja jest tak 
przygotowana że będzie można występować o decyzję ZRID-owską, 

2) gm. Jedlińsk – zapewnienie spójności komunikacyjnej dróg powiatowych 1133 Stara 
Błotnica-Jedlanka oraz 3511 Urbanów-Jedlanka w sumie 3 km. W tej chwili trwają 
konsultacje, 24 maja było wszczęcie postępowania odnośnie decyzji środowiskowej. 
Nie ma jeszcze wydanej decyzji środowiskowej, ale można już występować                                    
o pozwolenie wodno-prawne. Termin zakończenia zadania minął 31 maja, wykonawca 
wystąpił o dalsze przedłużenie terminu z powodu pandemii i trudności uzyskiwania 
opinii  i uzgodnień, 

3) gm. Jastrzębia – w trakcie opracowania jest dokumentacja na rozbudowę drogi 3509W 
Zakrzew-Gulin-Wojciechów na odcinku prawie 2 km. Jest wniosek o wydanie decyzji 
środowiskowej z 9 lipca. Termin opracowania dokumentacji jest do 30 listopada br., 

4) gm. Jedlińsk - w trakcie opracowania jest dokumentacja na rozbudowę drogi 3512W 
Urbanów-Stare Zawady-Jedlińsk na odcinku 6,2 km. Wszczęte jest postępowanie                         
o wydanie decyzji środowiskowej z 23 czerwca i po jej uzyskaniu będzie pozwolenie 
wodno-prawne.  Odbywają się konsultacje które będą trwać do 26 lipca, 

5) m. Pionki – dokumentacja na rozbudowę drogi  powiatowej Jedlnia-Sokoły-Pionki czyli 
ul. Radomska wraz z budową ścieżki rowerowej 2.821 m. W tym roku wystąpią o 
decyzję środowiskową, 

6)  gm. Skaryszew – zlecona dokumentacja na rozbudowę drogi 3530 Klwatka-
Bogusławice-Skaryszew na odcinku 1 km. Nie jest wymagana decyzja środowiskowa, 
do kilometra nie wymaga się. Wniosek o pozwolenie wodno-prawne został złożony 9 
czerwca, 

7) dokumentacja na rozbudowę drogi powiatowej Radom-Gębarzów-Polany przez teren 
trzech gmin: Skaryszew, Kowala, Wierzbica na 7,7 km. Konsultacje zostały zakończone 
11 czerwca. Decyzja środowiskowa jest z 11 czerwca.  Wniosek na pozwolenie wodno-
prawne złożono 16 czerwca. Nie ma jeszcze wszczęcia postępowania na wydanie 
pozwolenia wodno-prawnego, ale jest to tak zaawansowane zadanie że po uzyskaniu 
pozwolenia szybko występują o decyzję ZRID-owską. 

8) gm. Skaryszew – dokumentacja na drogę Parznice-Skaryszew wymaga aktualizacji. 
Jeśli to zadanie miało by być wprowadzone, czy realizowane w ramach wniosku do 
Programu Inwestycji Strategicznych musiało by być w trybie systemu zaprojektuj i 
buduj. Mają wątpliwości, czy jeden przetarg z punktu widzenia zamówień publicznych 
może zawierać zadania, które będą posiadać dokumentację projektowe i zadanie   w 
trybie systemu zaprojektuj i buduj. Tu w grę wchodzą inne czynniki, że będą musieli 
szybko zadanie zrealizować.  

 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że nie jest określony czas, na pewno 
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będą to dwa lata, a może i więcej.  
 
Dyrektor PZDP w Radomiu Joanna Chojnacka poinformowała, że kolejne zadanie to: 

9) gm. Wierzbica i Iłża  - droga Wierzbica-Polany-Krzyżanowice odcinek 6,6 km. Jest 
wszczęcie postepowania do wydania decyzji środowiskowej 21 czerwca. Po wydaniu 
decyzji będzie można dopiero złożyć wniosek o wydanie  pozwolenia wodno-prawnego,  

10) gm. Iłża - droga Iłża-Rybiczyzna-Grabowiec odcinek 7,2 km. Zakończono konsultacje. 
Decyzja środowiskowa jest z 6 lipca. Obecnie projektant składa wniosek o wydanie 
pozwolenia wodno-prawnego.  

11) gm. Wierzbica – droga Ruda Wielka-Dąbrówka Warszawska odcinek 4361 m. Tu jest 
dokumentacja z 2018 roku, jest decyzja ZRID-owska. Wartość zadania wynosi 14,4 
mln. zł i dlatego jest zaproponowana do PIS.  

12) gm. Wolanów – była droga wojewódzka Zakrzew-Wolanów-Augustów odcinek 4,5 km. 
Konsultacje trwają do 16 lipca. Decyzja środowiskowa jest z 11 czerwca. Projektant 
wystąpił o wydanie pozwolenia wodno-prawnego.  

13) gm. Kowala – opracowanie dokumentacji na dr. Dąbrówka Zabłotnia-Ruda Mała 
odcinek 2,5 km. Nie rozpoczęto jeszcze konsultacji. Wniosek o wydanie decyzji 
środowiskowej jest z 16 czerwca. Operat wodno-prawny jest w trakcie opracowywania.  

Poinformowała, że wszystkie te dokumentacje które zostały zlecone obejmują łącznie zakres 
rozbudowy dróg na odcinkach 60,5 km, ich wartość szacunkowa 140-180 mln. zł. Te zadania 
można aplikować do Programu Inwestycji Strategicznych, ale oczywiście po uzyskaniu 
informacji, pogłębieniu wiedzy odnośnie jednego przetargu w 13 częściach. Na razie nie 
wiadomo, czy jeżeli jakaś część zostałaby unieważniona to czy wówczas cały wniosek może 
zostać oddalony.  Te informacje trzeba zdobywać, żeby ostatecznie złożyć wniosek który 
będzie zawierał ilość zadań bezpieczną do zrealizowania i do uzyskania środków z tego 
funduszu.  

Poinformowała, że nie ma jeszcze ogłoszonego naboru na Rządowy Fundusz Dróg 
Samorządowych. Do 15 lipca miały być podzielone na województwa kwoty, a do końca lipca 
wojewoda powinien ogłosić nabory. W roku ubiegłym w województwie mazowieckim można 
było składać dwa wnioski na drogi powiatowe. Wnioski które będą składane muszą posiadać 
decyzje. Są przygotowane trzy zadania na które są decyzje ZRID i na które wnioski można 
aplikować o środki z RFRDL w wysokość 50-80%. W tym roku powiat otrzymał 
dofinansowanie w wysokości 60%. Można aplikować na zadania: 
- rozbudowa drogi Wojciechów-Kozłów-Rajec Szlachecki na terenie gm. Jastrzębia odcinek o 
długości 5.038 m, szacunkowy koszt zadania 15 mln. zł. Jest deklaracja wójta gminy o 
dofinansowaniu zadania w wysokości 35%. Decyzja ZDRID jest ze stycznia br.  
- rozbudowa drogi Iłża-Antoniów z budową ścieżki rowerowej, odcinek 3.807 m. Decyzja 
ZDRID jest z 18 listopada 2020 roku. Szacunkowy koszt zadania 11,4 mln. zł.  
- rozbudowa drogi Ruda Wielka-Dąbrówka Warszawska na terenie gm. Wierzbica, odcinek 
4.361 m. Wartość zadania 14,4 mln. zł.  

Stwierdziła, że te trzy powyższe zadania są przygotowane, bo posiadają decyzje, do 
aplikowania o środki z RFDS. 

Ponadto jedno zadanie jest przygotowane do dofinansowania z rezerwy subwencji 
ogólnej państwa, na rozbudowę obiektu mostowego przez rzekę Wiązownicę wraz z rozbudową 
drogi powiatowej 3336W Wieniawa-Przytyk-Jedlińsk na odcinku 2,1 km. O subwencję można 
występować gdy jest rozbudowa mostu i dojazdy do 1 km, czyli jest to zakres że całe zadanie 
mogło by być zgłoszone do dofinansowania. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że jeśli aplikuje się zadanie do 
dofinansowania z PIS i zadanie to jest jednoroczne, to przy założeniu że powiat znajdzie się  na 
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liście o dofinansowanie, wówczas w ciągu miesiąca powinien dostać promesę. Zadanie na 
podstawie tej promesy i środków własnych  powiatu może być przez wykonawcę realizowane. 
Natomiast jeśli zadanie jest dwuletnie, wówczas powiat otrzymuje promesę, ale pierwszą. 
Natomiast drugą, kluczową promesę otrzyma później. Dla powiatu lub wykonawcy oznacza to, 
że muszą zagwarantować środki na realizację inwestycji. Powiat nie musi tego robić, może 
zapisać to w warunkach, ale będzie to droższy wariant, gdyż wykonawca na realizację 
inwestycji musi wziąć kredyt w BGK, a tak naprawdę ten kredyt finansuje powiat.   
 Następnie poprosił o przedstawienie informacji nt. inwestycji obecnie realizowanych na 
drogach powiatowych.  
 
Dyrektor PZDP w Radomiu Joanna Chojnacka poinformowała, że na zadania remontowe 
było zabezpieczone 5 mln. zł. Przetargi rozstrzygnięto w sumie na kwotę 4.733.326 zł. 
Pozostało 270 tys. zł. Umowy będą podpisywane jeszcze w lipcu, po czym nastąpi przystąpienie 
do robót.  
Natomiast jest realizacja w sumie 27 zadań inwestycyjnych: 6 zadań dotyczy wypłaty 
odszkodowań, 7 to opracowanie dokumentacji, a 14 roboty budowlane. Problemy w realizacji 
wystąpiły na zadaniu inwestycyjnym Jaszowice-Wacławów-Sławno. Tam jest poniemiecka 
betonówka. Ostatecznie, przy udziale projektanta i osób trzecich, na wniosek również gminy, 
wszystkie problemy udało się rozwiązać. Nie mniej jednak to zadanie zostaje zwiększone 
poprzez konieczność położenia georusztu trójosiowego na tych płytach betonowych w związku 
z tym, że pod tymi płytami zostały zrobione dodatkowe odwierty i okazało się, iż grunt jest 
nienośny. Zachodzi obawa, że w zimie te płyty się będą podnosić, opadać. Ten georuszt ma 
temu zapobiec. Te problemy techniczne zostały rozwiązane.  
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka zapytał dlaczego wcześniej o tym nie pomyślano. 
 
Dyrektor PZDP w Radomiu Joanna Chojnacka poinformowała, że była o tym mowa 
wcześniej. Projektant był zapobiegawczy, zrobił analizę czy na tych płytach betonowych 
konstrukcję którą zaprojektował można zastosować. Miał opinię, że tak, że nie będzie się nic 
działo. W związku z tym, że rok bieżący był dość obfity w opady, podniósł się poziom wód 
gruntowych i obecnie jest na innej wysokości niż był podczas badań. Projektant badał położenie 
georusztu trójosiowego, natomiast z uwagi na jego koszt odstąpił od jego położenia, gdyż uznał 
to za niepotrzebne zwiększanie kosztów. Jego analiza z 2019 roku nie wykazała potrzeby 
położenia tego georusztu. Teraz wody gruntowe zmieniły się na tyle, że w tym roku, po 
kolejnych badaniach i sprawdzeniach, okazało się że ten georuszt jest potrzebny.  
Ponadto są oczekiwania gminy i mieszkańców, że powiat dodatkowo uporządkuje całą 
gospodarkę wodną podpowierzchniową, czyli oprócz tego że zbierze całą wodę z pasa 
drogowego, dodatkowo wykona odwodnienie terenu przyległego, zrobi zbiorniki. Oczywiście 
powiat może się w to włączyć, jeśli np. trzeba będzie zrobić dodatkowe przepusty w pasie 
drogowym, ale dla zebrania wody opadowej i roztopowej z terenu przyległego nie wiadomo                
z jakiej powierzchni, nie będzie angażować środków publicznych, nawet nie może tego zrobić.   

Następnie poinformowała, że problemy wystąpiły także w realizacji zadania na drodze 
Wsola-Gulin-Wojciechów. Zadanie jest dofinansowane z RFDS. Realizuje je firma STRABAG 
Sp. z o.o. na terenie gm. Zakrzew. Nie ma tam żadnych problemów technicznych, natomiast na 
Jedlińsku wykonany odcinek o długości 270 m na łuku drogi spękał. Cały czas trwają badania. 
Wykonawca chce całą odpowiedzialność zrzucić na projektanta. Stwierdziła, że uważają iż tak 
naprawdę zawinił wykonawca, bo jeżeli grunt nie nadawał się żeby robić w takiej technologii 
jaką dokumentacja zakładała to powinien przed położeniem kolejnych warstw to zgłosić. 
Wówczas podjęliby decyzje co należy zrobić, a nie w momencie kiedy  zadanie wykonano i 
okazało się że droga jest wadliwa. Obecnie trwają rozmowy, są przeprowadzane badania. 
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Ponadto na zadaniu Gaj-Tomaszów wystąpiła sytuacja, że trzy tygodnie przed 
wydaniem decyzji ZRID, gmina w budynku gospodarczym zameldowała osobę. W tym miejscu 
powiat wykupuje i dzieli działkę pod poszerzenie pasa drogowego pod zbiornik, żeby zebrać 
wodę, w tej chwili osoby blokują realizację inwestycji, oczekując że zapewnią im mieszkanie, 
wypłacą odszkodowanie. Poinformowała, że podjęła działania wspólnie z Wydziałem Geodezji 
który prowadzi postępowanie. Poprosili gminę Skaryszew o przedstawienie dokumentów 
pozwalających na zmianę użytkowania tego budynku, na jakiej podstawie w budynku 
gospodarczym zameldowała na pobyt stały osobę. Będą dążyć do unieważnienia tej decyzji, 
tego meldunku. Powstał tam problem, bo osoba blokuje inwestycję. Stwierdziła, że mają wyrok 
natychmiastowej wykonalności i mogą inwestycję realizować, ale nie jest we interesie powiatu 
prowadzić sporu z ludźmi.  
 
Główny Specjalista Biura Inwestycji Jarosław Daszkiewicz odnośnie wniosku 
termomodernizacyjnego do PIS poinformował, że ze wstępnych przymiarek wynika iż 9 
budynków można by było tym wnioskiem objąć. Odpowiedź na pytanie co będzie w zakresie 
termomodernizacji przyniosą audyty energetyczne. Przygotowywane są zapytania ofertowe na 
te audyty dla 10 budynków. Są to:  

1) budynek Zespołu Szkół im. J. Śniadeckiego w Pionkach, 
2) budynek Liceum Ogólnokształcące im. M. Dąbrowskiej w Pionkach 
3) budynek warsztatów szkolnych w Zębcu Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Iłży,  
4) internat i stołówka Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Chwałowicach 

połączone łącznikiem,  
5) budynek główny Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Chwałowicach, 
6) budynek treningowy dla uczniów Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego                

w Chwałowicach, 
7) budynek mieszkalny nr 2 Domu Pomocy Społecznej w Jedlance, 
8) Dom Pomocy Społecznej w Wierzbicy, budynek przy ul. Sienkiewicza, 
9) Dom Pomocy Społecznej w Wierzbicy, budynek przy ul. Partyzantów  

Dokładany zakres termomodernizacji i instalacji OZE będzie przedmiotem zlecanych audytów. 
Można sądzić, że gro kosztów związanych będzie jednak z termomodernizacją budynków, czyli 
priorytetem drugim, to powiat będzie się także ubiegał w priorytecie pierwszym o  instalacje 
odnawialnych źródeł energii, co zwiększy szanse na realizację wniosku.  
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka przypominał, że były rozmowy na temat fotowoltaiki 
w Chwałowiach.  
 
Sekretarz Powiatu Rafał Czajkowski poinformował, że jest po rozmowie z Eneą która jest 
zainteresowana, tylko że najmniejsza działka jaka by wchodziła w grę musi mieć 10 ha. 
Dyrektor Wydziału Geodezji ma przekazać informację na temat działek które by spełniały 
normy. Wiadomo, że grunt nie może być kategorii II czy III, być może już IV. Takie grunty                                   
w Chwałowicach są. Enea zapozna się z informacją i w miarę szybko da odpowiedź czy da się 
tam przyłącze zrobić.  
 
Następnie Starosta Radomski Waldemar Trelka przypomniał że powiat ma 42 ha ziemi                      
w Pionkach przy ul. Garszwo.  
 
Sekretarz Powiatu Rafał Czajkowski poinformował, że są w trakcie wyceny tych gruntów. 
Na początku września powinien być ogłoszony przetarg. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że są różne pomysły dotyczące tej 
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ziemi. Można ją sprzedać w kawałkach, lub w całości. Obecnie jest dobra koniunktura na 
sprzedaż gruntu i trzeba ją wykorzystać. Można utworzyć coś w rodzaju spółki prawa 
handlowego z większościowym udziałem powiatu i można tam inwestować. To dałoby 
możliwość do aplikowania do PIS, oczywiście  w zakresie jakim dysponuje samorząd 
majątkiem, aktywami.    
Ponadto powiat ma jeszcze sześć działek w Jedlińsku. 
 
Główny Specjalista Biura Inwestycji Jarosław Daszkiewicz poinformował, że trzeci projekt 
– informatyczny, który powiat zamierza złożyć będzie miał dwa komponenty. Pierwszy będzie 
dotyczył informatyzacji, bądź zwiększonego zakresu informatyzacji usług edukacyjnych, które 
obecnie funkcjonują w szkołach powiatu, ale też zachęcają i proponują to gminom.  
Drugi segment to podniesienie poziomu dojrzałości poziomu usług publicznych. Chodzi o to 
żeby obywatele, mieszkańcy powiatu mogli w większym stopniu przy załatwianiu spraw 
korzystać z ułatwień wynikających z kontaktów na poziomie cyfrowym. Ponadto rozbudowa 
tegoż portalu wymiany i załatwiania spraw o takie udogodnienia jak informacje o alarmach tj. 
burzach, czy zagrożeniach powodziowych.  
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że chodzi tu przede wszystkim                            
o bezpieczeństwo informatyczne.  
 
Następnie w kontekście zapowiedzianego programu dedykowanego szpitalom Wicestarosta 
Radomski Krzysztof Kozera poinformował, że być może wiąże się on z nowym projektem 
szpitali  który zakłada ich kategoryzację. Stwierdził, że proponuje złożyć wniosek hybrydowy 
łączący potrzeby szpitali uzasadniając go ich optymalizacją. Docelowo w najbliższym czasie 
trzeba rozważyć problem wspólnego zarządzania szpitalami, czy też istnienia jednego szpitala 
kumulującego dwa ośrodki, który mógłby pozyskiwać wszystkie dostępne kontrakty z NFZ. 
Chodzi o to, że w jednym szpitalu są dane oddziały, w drugim nie ma. Występując jako 
jednostka – zespół szpitali, czy szpital powiatowy z siedzibą tu, czy ówdzie, można by było 
pozyskiwać większe środki i tym samym dawać szansę wzmocnienia finansowego.  
Czekając na wyjaśnienia  w tej sprawie zostały złożone wnioski do rezerwy państwa na 
dofinansowanie wyposażenia szpitali. Bliższy realizacji jest wniosek  pionkowski. Dalszy jest 
wniosek dot. wyposażenia oddziału chirurgii szpitala w Iłży. Zatem w perspektywie składania 
wspólnych, hybrydowych wniosków obydwóch szpitali pewne kwestie być może zostaną 
wyjaśnione i będzie można wkomponować pewne rzeczy do jednego dużego wniosku.  
Pierowtnie zakładano, że jeśli składaliby w pierwszym rozdaniu wniosek żeby skoncentrować 
się na szpitalu pionkowskim i zabezpieczyć już pewne środki na całościowe zakończenie 
inwestycji. Jednak, po dyskusji, stosowniejsze wydaje się złożenie tego wniosku w drugim 
rozdaniu. Składając teraz wniosek nie byłoby pewności czy zdążą wszystkie etapy 
postępowania przetargowego przeprowadzić, a jest potrzeba wykorzystania środków z RIFIl. 
Na tą chwilę jest opcja żeby środki które są maksymalnie skoncentrować działania i 
wykorzystać na drugim etapie, tym bardziej że dokumentacja jest już na ukończeniu. Natomiast 
trzeci etap ciągle blokują sprawy pozwoleń, czy też opinii konserwatorskich. Nie ma jeszcze 
rozstrzygnięcia ostatecznego, jak to będzie wyglądało.  
Poinformował, że nazwa wniosku jest jeszcze do ustalenia ale myślą przewodnią byłoby to, że 
docelowo proponuje się optymalizację działań w jednym organizmie dwóch szpitali.  
Szczegółowe rozwinięcie to pozyskanie środków na pozostałe elementy pionkowskiego 
szpitala, czyli aptekę, kotłownię, pawilon administracyjny.  
Stwierdził, że analiza kosztów przy dokumentacji na II etap  robiona przez projektanta 
wykazała tylko 10% wzrost w stosunku do ceny jakie aktualnie są na rynku. Zatem wszystkie 
własne środki, RIFIL-owskie właściwie dają szansę po ogłoszeniu przetargu, po dokończeniu 
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dokumentacji żeby przystąpić do realizacji II etapu i zmieścić się w czasie. Natomiast III etap 
w dużym wniosku wspólnie ze szpitalem iłżeckim byłby złożony. Odnośnie szpitala w Iłży 
dyskusyjna jest jeszcze kwestia izby przyjęć. Nie wiadomo o jakie środki trzeba by było 
wnioskować. Dyrektor szpitala mówi o 30 mln. zł, pierwotne założenia były na 15 mln. zł. 
Natomiast pozostałe oddziały: ginekologiczno-położniczy, OIOM, interna to koszt około 20 
mln. zł. W sumie wniosek opiewałby na około 60 mln. zł.  
 
Następnie Zarząd Powiatu zapoznał się z: 
- decyzją Starosty Radomskiego znak: GKN-II.683.163.2020.S.Dz. wydana  po zakończeniu 
przeprowadzonego postępowania dowodowego wszczętego z urzędu w sprawie ustalenia i 
wypłaty odszkodowania za nieruchomość położoną w gminie Wolanów, obręb Wacławów 
obręb Wacławów oznaczona po podziale jako działka ew. Nr 209/1 o pow. 0,0041 ha., 
- decyzją Starosty Radomskiego znak: GKN-II.683.146.2020.S.Dz. wydana  po zakończeniu 
przeprowadzonego postępowania dowodowego wszczętego z urzędu w sprawie ustalenia i 
wypłaty odszkodowania za nieruchomość położoną w gminie Wolanów, obręb Wacławów 
obręb Wacławów oznaczona po podziale jako działka ew. Nr 91/1 o pow. 0,0048 ha.,251/1 o 
pow. 0,0041 ha, 272/1 o pow. 0,0051 ha, 273/1 o pow. 0,0002ha., 
- pismem znak GKN-II.683.(83,84).2021.JL dotyczące postępowania w sprawie ustalenia 
wysokości należnego właścicielom odszkodowania za grunt położony w miejscowości 
Dzierzkówek Stary, gmina Skaryszew przejęty na potrzeby realizacji inwestycji pn. 
rozbudowa drogi powiatowej Gaj- Tomaszów, 
- decyzją Starosty Radomskiego Nr 1422.2021 w sprawie zatwierdzenia projektu budowy i 
udzielenia pozwolenia na budowę  oraz pozwolenia na rozbiórkę  dla PCPR W Radomiu., 
- zawiadomienie o wszczęciu postępowania administracyjnego w sprawie pozwolenia na 
budowę budynku Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego. 
 
 
Więcej spraw nie zgłoszono.  
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Radomski zamknął 105 posiedzenie Zarządu 
Powiatu o godz.12.00 
 
 
Protokołowała: 
 
Małgorzata Dróżdż 

 
Zarząd Powiatu: 

 
1. Starosta Radomski-  
Waldemar Trelka……………………… 

 
2. Wicestarosta -  
Krzysztof Kozera….…………………… 
 
3. Członek Zarządu –  
Zbigniew Dziubasik …………………… 

 
4. Członek Zarządu –  
Roman Frąk…… ……………………… 
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5. Członek Zarządu - 
Ewa Tkaczyk……….. ………………… 

 
Sekretarz Powiatu – 
Rafał Czajkowski ……………………… 

 
Skarbnik Powiatu – 
Joanna Wontorska………………………. 

 

 

 

 

 


